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Beszámoló 

ELTE TTK HÖK Elnök 

2013. július 6. – 2013. szeptember 22. 

Időrendi bontás 

 2013. július 10. – EHÖK Elnökségi ülés 

 2013. július 26. – ELTE TTK Diplomaosztó 

 2013. július 26-28. – Mentortábor 

 2013. augusztus 4. – TTK HÖK Választmány 

 2013. augusztus 15-18. – GyógyMatek GT 

 2013. augusztus 22. – ELTE BTK Gólyatábor 

 2013. szeptember 4. – Beiratkozás 

 2013. szeptember 4. – Dékáni kézfogó 

 2013. szeptember 4. - EHÖK Elnökségi ülés 

 2013. szeptember 5. – Beiratkozás 

 2013. szeptember 5. – Dékáni kézfogó 

 2013. szeptember 4. - EHÖK Elnökségi ülés 

 2013. szeptember 10. – TTK HÖK Választmány 

 2013. szeptember 11. – Gólyahajó 

 2013. szeptember 17. – EHÖK Küldöttgyűlés 
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 2013. szeptember 18. – Dékáni Tanács 

 2013. szeptember 18. – Kari Tanács 

 2013. szeptember 18. - EHÖK Elnökségi ülés 

 

Július 17-i és szeptember 11-i EHÖK Elnökségi ülésen nem vettem részt. 

A GyógyMatek gólyatáborban a lebonyolító céggel, az ELTE ESZ Kft-el én kötöttem az önkéntes 

szerződést, így részben a cég részéről voltam jelen. 

Az ELTE BTK Gólyatáborban a BTK-TTK szakpárú tanárszakosoknak tartottam téjékoztatót a TTK-ról, 

az alapkar jelentőségéről, a pályázási lehetőségekről és általánosságban a tanárképzés újonnan kialakuló 

rendszeréről (a BTK-BTK szakpárosoknak is). Mivel az ottlévők többsége nem vett részt TTK-s 

gólatáborban, így a tájékoztató rendkívül hasznosnak bizonyult, kb. 70 tanárszakos (ennek negyede TTK-

s szakkal) vett részt a másfél órás tájékoztatón, melyet Horváth Balázs BTK HÖK tanárképzési 

referenssel vezettünk. 

A Többi gólyatáborban is részt vettem, a HÖK-öt bemutató hol hosszabb, hol rövdebb tájékoztató 

előadásokat megtartottam. A gólyatáborokról részletesebben a szöveges beszámolóban írok. 

A gólyahajón a rendezvényszervező biztosi kötelességeimnek tettem eleget. 

 

Szöveges beszámoló 

Az Alakuló Küldöttgyűlést követően az átadás-átvételek megtörténtek, a Kari Tanács bizottságaiba 

történő, Küldöttgyűlésen elfogadott javaslatainkat a 2013. szeptember 18-án tartott ülésén a Kari Tanács 

jóváhagyta. 

Az Alakuló Küldöttgyűlést követő időszak javarészt a gólyatáborok szervezésével telt el. A 

rendezvényeket az ELTE közbeszerzéses partnerével, a Budapest Partyservice Kft-vel szerveztük. Miután 

az ELTE HÖK költségvetése nem nyújtott megfelelő fedezetet a rendezvények megszervezéséhez, a 
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költségvetés kiegészítésre került, hogy a táborok megvalósulhassanak. A Partyservice Kft alvállalkozója 

az Egyetemi Szolgáltatásszervező Kft lett a tárgyalásokat követően. Az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány 

nyitott volt a TTK-s gólyatáborok megszervezésére alvállalkozóként, azonban erre a partner részéről nem 

volt igény. Az ELTE és a közbeszerzéses partner közötti keretszerződés jellegéből adódóan az eseti 

szerződés mindkét fél számára elfogadható formába hozása sok időt vett igénybe, aminek 

következtében a táborok megvalósulásának bizonytalansága a szervezők körében jogosan feszült 

hangulatot eredményezett. A jelentkezési felületek késői megnyitása jelentős résztvevői létszám 

visszaeséssel járt, különös tekintettel a korai gólyatáborunkra (GyógyMatek GT), ahol összesen két nap 

maradt a jelentkezésre. A résztvevő létszám semmiképpen nem tudható be a szervezők önhibájának. 

Idén elöször került megrendezésre a Természettudományos Tanári Beavató Tábor, melyen kb. 150 

tanárszakos vett részt, akiknek legalább egyik szakjuk a TTK gondozásában űködik. A rendezvény 

sikeres volt, a jövőben a mentorok nagyobb aktivitása elkerülhetetlen lesz. A mentorrendszer 

végeredményben jól szerepelt a táborban a leérkezéstől eltekintve, ahol három mentorra számíthattak 

öszesen a szervezők a több mint ötvenfős mentorgárdából. 

A beiratkozás és az ezeket követő ünnepélyes dékáni kézfogó sikeresen lebonyolításra került, 

komolyabb fennakadás nélkül. 

Jól vizsgázott a gólyakisokos, ami az elsőévesek egyik meghatározó információforrása lett. Köszönet 

érte azoknak a tisztségviselőknek, akik dolgoztak a megvalósításán, a koncepciót jövőre is folytatni kell, 

az anagot kiegészíteni, bővíteni érdemes. 

A Tanulmányi Osztály honlapja a szorgalmi időszak második hetében akadozva működött csak, ami 

sok nehézséget okozott azoknak, akik erre támaszkodva szerettek volna órarendet módosítani, vagy csak 

az órájuk helyét és idejét megtudni. Mint megtudtam, az oktatók körében is súlyos problémákat okozott a 

rendszer bizonytalan működése, ami a terhelés mérséklődésével korrigálódott. 

Hasonlóan a túlterhelés miatt az e-szoctám rendszere is bizonytalanul működött, ami az 

ösztöndíjpályázatok leadásának határidejének kitolására késztette az ösztöndíjakért felelős 

tisztségviselőket egyetemi szinten. 

Változások elé nézünk az Egyetemi Hallgatói Önormányzat vezetésében. Az EHÖK Küldöttgyűlése a 

szeptember 17-i ülésén Zaránd Pétert választotta meg az EHÖK elnökének, aki egyedül pályázott a 

tisztségre. A szociális ügyekért felelős alelnök Tóth Róza, a TTK HÖK esélyegyenlőségi biztosa és a 
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Kari ösztöndíjbizottság volt elnöke lett. Az EHÖK gazdaságáért felelős tisztségviselőnek Dukán András 

Ferenc, a TTK HÖK volt elnöke, jelenlegi tanárképzési referense, a Hallgatói Alapítvány kuratóriumi 

elnöke lett felkérve. A kabinet többi tagja Mészáros Ádám tanulmányi alelnök, Molnár Dániel Gábor 

közkapcsolati alelnök, Soproni Tamás külügyi alelnök. A referensek az EHÖK Elnökség jóváhagyását 

követően: Horváth László ályázatokért felelős referens, Karvaly Márton sportreferens, Markos Ádám 

esélyegyenlőségi referens, Tóth Rita tudományos referens, Grósz Renáta ELTE Online főszerkesztő, 

Meiszterics Bálint elnöki megbízott. A kabinetfőnök Kiss Edina lesz. Zaránd Péter a programbeszédében 

újrakezdésről, építkezésről és bizalomról beszélt. A jelölt és csapata megátogatta a TTK HÖK 

Választmányának ülését, az ott elhangzottak és a kérdéseinkre adott válaszok alapján a TTK HÖK 

támogatását alapul véve a helyszínen öt másik résönkormányzattal együtt jelöltem Zaránd Pétert EHÖK 

elnöknek. Kalina Gergely mandátuma október 6-án jár le. 

Az egyetemi szintű képviselet egy komoly feladata lesz a rendezvényszervezés körülményeinek 

tisztázása. Az ELTE rendezvényszervezési és catering szolgáltatások beszerzésére vonatkozó, Budapest 

Partyservice Kft-vel kötött szerződése lejárt, így nincs közbeszerzéses partner. Az ELTE saját tulajdonú 

Kft-je, az Egyetemi Szolgáltatásszervező Kft jelenleg végelszámolási eljárás alatt áll. Ennek értelmében a 

nagyrendezvények megszervezésének körülményei tisztázatlanok. 

Az ELTE TTK Hallgató Alapítvány a kisrendezvények többsége mögött álló jogi személy, és az őszi 

félév első rendezvényei a korábban elfogadott rendezvénynaptárnak megfelelően sikerrel megrendezésre 

kerültek. A Választmány által támogatott, SOTE Klubbal kötött szerződés alapján ezek többségének az 

említett vendéglátó egység ad otthont. A rendezvények sikeresek voltak, a partner az általa vállaltaknak 

eleget tett, részünkről a vállalt résztvevőlétszámot minden esetben meghaladtuk. 

A IV. Gólyahajó is sikerrel lezajlott, kishíjján teltházzal sikerült zárni a rendezvényt. Említésre méltó, 

hogy két dologban is úttörő és iránymutató lehet a IV. Gólyahajó. Az első olyan nagyrendezvény, amely 

során a dolgozók semmilyen anyagi juttatásban nem részesülnek, a szervezők nem fognak Kiemelkedő 

Hallgatói Teljesítmény Egyszeri Ösztöndíjja pályázatot benyújtani. Az on-line kérdőív formájában 

működő minőségbiztosítási rendszer az önképző- és bevonóhétvégék során már bizonyítottak. A 

rendezvényekre is be kívánjuk vezetni a hasonló minőségbiztosítást. A kérsőív eredményei hozzájárulnak 

ahoz, hogy a jövőben méginkább a hallgatói igényeknek egfelelő rendezvények szervezését tudjuk 

biztosítani, a gólyahajóról érkező visszajelzések már befolyásolhatják a jövőévi hasonló rendezvényt, 

amennyiben lesz ilyen. 
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A nagyrendezvények, mint a Gólyabál, LEN megvalósítása a jövőre nézve komolyabb problémát 

okozhat. Egyrészről nincs közbeszerzéses partnere az Intézménynek, másrészről az ELTE HÖK által 

fedezetként használható működési keret minimális. 

Az országos szintű képviseletben komoly változás következett be, Nagy Dávid a Hallgatói 

Önkormányzatok Országos Konferenciájának elnöke augusztus 31-i hatállyal lemondott. A 

szervezet irányítását Körösparti Péter vette át ügyvivő elnökként. 

A Lágymányosi Kampuszt érintő egyik legkomolyabb változás az elmúlt időszakban a Hallgatói 

Ügyfélfogadó Tér bezárása, amelyről előzetes tájékoztatást nem kaptunk, így a HÜT létezését a 

mentorok még a beiratkozást követően reklámozták. Így sajnos ez a változás nem jutott el a hallgatókhoz 

sem, jogviszony igazolást a Tanulmányi Osztályon fogadóidőben vagy a Questurairodában lehet 

igényelni. 

Az Északi Hallgatói Iroda átalakítására és kitakarítására is sor került a nyáron, köszönet illet 

mindenkit, aki részt vett a munkában. Kérem minden tisztségviselőtől, képviselőtől és mentortól hogy a 

jövőben a munkához kapcsolódó tevékenységeket próbáljuk meg a déli irodában elvégezni. Ennek 

érdekében a fachok tartalma is átköltözik fkozatosan. Miután a Kar vezetése, és az ehhez tartozó 

Osztályok (Dékáni Hivatal, GMO, TO) északon találhatóak, a velük szoros munkakapcsolatot ápoló 

tisztségviselők számára egy munkai gép marad északon, rendre elnöki, titkári, gazdasági elnökhelyettesi, 

tanulmányi elnökhelyettesi és szociális elnökhelyettesi hozzáféréssel. A fogadóórák természetesen 

tarthatók északon, erre alkalmas fotelok és asztal az iroda hátsó részében foglalnak helyet. 

A Hallgatói Irodának még nincs irodavezetője, ezt a problémát lelkes tisztségviselők orvosolják, akik 

lyukasóráikban vezetik az irodát. Köszönet nekik a segítségükért. Folyamatosan dolgozok, és 

tárgyalásokat folytatok az irodavezető alkalmazásáért, eddig tudtuk tartani a nyitvtartási időt. 

A nyár folyamán érkező adatigényléseknek végül sikerült maradéktalanul eleget tenni. Az érkező 

adatigénylések jelentős része a TTK HÖK-ben nyilvánosak, de több kért adatnak utána kellett járni, 

keresni kellett a gazdasági iktatásban. Végül ezek jelentős része nyilvánosságra is kerlt ELE szinten, és az 

ELTE Online-on lett közzétéve. A 2009-es évből TTK HÖK szerződések nemkerültek az EHÖK-be, 

ezeket Csutka Boglárka segítségével pótoltuk. 

A nyár folyamán a hallgatói megkereséseknek eleget tettem, a levelekre válaszoltam. Kapcsolatot 

tartottam a gólyatábor szervezőkkel, a partnerekkel, elsősorban az EHÖK-kel és az ELTE ESZ Kft-vel. 
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Igyekeztem a tisztségviselők munkáját megfelelően koordinálni, a felmerülő problémákra megoldást 

találni. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

 

Bármilyen kérdéssel, észrevétellel forduljatok hozzám bizalommal személyesen, akár telefonon 

vagy email-en. 

 

 

 

 

 

Budapest, 2013. szeptember 22. Béni Kornél 
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ELTE TTK HÖK 
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